
Protokół nr 44/ 2018 

posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 25 stycznia 2018 r. w godz. 15:30 – 16:20 w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Józef Wiesław Murawko  – przewodniczący Komisji, 

2. Wojciech Malesiński      – wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Zbigniew Roman De-Mezer  

4. Grzegorz Gorlo 

5. Zdzisław Koncewicz 

6. Karol Korneluk 

7. Andrzej Turowski                                                                                                                                                                   

 

1. Anna Ruszewska – nieobecna 

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                                                                                                          
1. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta                                                                                                

2. Wiesław Stelmach –Skarbnik Miasta                                                                       

3. Monika Podziewska– Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów                                                                                              

4. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik AGP                                                                                  

5. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki                                                                                                                                                    

6. Iwona Prelewicz-Ceran – Naczelnik Wydz. KTiP                                                                                

7. Agnieszka Szyszko – Pełn. ds. organ. pozarządowych                                                                      

8. Alicja Jacewicz – Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychow. i Sportu                                                          

9. Jerzy Gałązka – Naczelnik OSGK                                                                                                       

10. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geod i Roln. 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Wiesław Murawko, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 43/2017 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                        

w dniu 20 grudnia 2017 r. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miejskiej  w Suwałkach                      

na 2018 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2018. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania 

przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział 

przedszkolny i placówkom z terenu Miasta Suwałki, trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia 

ich wykorzystania. 



5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu ulicy Franciszkańskiej w Suwałkach. 

6. Informacja Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych                         

w związku z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2017 roku.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika świętych Romualda                         

i Rocha, patronów Miasta Suwałk, w rocznicę 300-lecia nadania praw miejskich Suwałkom. 

9. Informacja z realizacji programu pn.: „Ograniczanie niskiej emisji na terenie Gminy 

Miasta Suwałki” w 2017r. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk na 2018 

rok. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

13. Wolne wnioski. 

 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 43/2017 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                        

w dniu 20 grudnia 2017 r. 

 

Przewodniczący Józef W. Murawko zapytał o uwagi i wnioski do protokołu.                       

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za   głosowało    – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Józef W. Murawko  do protokołu nie zgłoszono uwag, wobec czego  protokół nr 43/2017  został 

przyjęty.  

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach                      

na 2018 rok. 

Plan pracy  stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

  

  Przewodniczący komisji radny W. Murawko zgłosił wniosek radnego K. Korneluka aby                    

w planie pracy w miesiącu czerwcu i  lipcu ująć informacje z działalności przedsiębiorstw, tak jak 

jest to zapisane w komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego w  ww. miesiącach. W miesiącu 

czerwcu należy dopisać Informację z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej                    

w Suwałkach Sp. z o.o. w 2017 roku, Informację z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Odpadami w Suwałkach Sp. z o.o. w 2017 roku, oraz Informację z działalności ZBM TBS Spółka   

z o.o.  w Suwałkach w 2017 r. W miesiącu lipcu dopisać Informację z działalności 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Sp. z o.o. w 2017 roku, Informację                     

z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach Sp. z o.o. w 2017 roku. 

 

 

 



Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem planu  pracy:                                                                                              

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  planu pracy Komisji Finansowo-

Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach na 2018 rok. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2018. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

   

 Głos zabrała  A. Szyszko –Pełnomocnik ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

która przedstawiła zmianę techniczną dot. wyżej wymienionej uchwały oraz wyjaśniła, iż Program 

współpracy jest aktem prawa miejscowego i powinien wchodzić w życie 14 dni po publikacji i  jest 

to ten sam dokument, który został  przyjęty na wrześniowej Sesji Rady Miejskiej w 2017 r. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,                 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2018. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt.  4                                                                                                                                  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania 

przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział 

przedszkolny i placówkom z terenu Miasta Suwałki, trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich 

wykorzystania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 Głos zabrała A. Jacewicz Naczelnik Wydziału przeprosiła  radnych za błędy  merytoryczne           

i pisarskie, które znajdują się w wyżej wymienionym projekcie uchwały.  

Radny Z. R. De-Mezer skierował pytanie do Prezydenta Ł. Kurzyny i zapytał, czy 

dostarczenie nowego materiału w dniu komisji jest właściwe? Prezydent  Ł. Kurzyna odpowiedział, 

że taki fakt nie powinien się zdarzyć.  

Radny Z. R. De-Mezer zapytał  również o to czy Prezydent może wypowiedzieć się na temat 

otrzymanego materiału np. „o tabeli nr 3 i 4 kolumnie”?   



 Radny Z. R. De-Mezer postawił wniosek o wycofanie ww. materiału. Przedstawił swoje 

niezadowolenie w kwestii terminu dostarczenia nowego tak ważnego materiału tj. w dniu obrad 

komisji. Przypomniał zebranym, że ww. uchwała jest publikowana w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Podlaskiego.  

  Zastępca Prezydenta Ł. Kurzyna zgodził się z wnioskiem radnego Z.R. De-Mezera.        

Zgłosił swój wniosek o to, aby zwołać dodatkowe posiedzenie Komisji Finansowo–Budżetowej 

przed Sesją Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 31 stycznia br., na którym zostanie rozpatrzony 

ww. projekt  uchwały.  

 Przewodniczący komisji J.W. Murawko poprosił o przegłosowanie zdjęcia z porządku 

obrad wyżej wymienionego projektu uchwały. 

 

Członkowie Komisji głosowali za wycofaniem z porządku obrad pkt. 4. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie:  

za głosowało     – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Głosowanie Komisji za propozycją Prezydenta Ł. Kurzyny aby zwołać posiedzenie Komisji 

przed Sesją Rady Miejskiej w dniu 31.01. br. o godz. 8:45. Aby przeanalizować projekt uchwały                   

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym i niepublicznym 

przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom 

podstawowym, w których zorganizowano oddział przedszkolny i placówkom z terenu Miasta 

Suwałki, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji 

oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie:  

za głosowało     – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Ad pkt.  5                                                                                                                                  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu ulicy Franciszkańskiej w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.                                                                                                             

 

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił projekt uchwały, który przewiduje zmianę funkcji terenu 

z zabudowy jednorodzinnej i rolnej na wielorodzinną. Przystąpienie do sporządzenia planu zostało 

wywołane potrzebą jego aktualizacji oraz wnioskiem Zarządu Budynków Mieszkalnych                                

w Suwałkach TBS Sp. z o.o., który chce na własnych działkach  realizować zabudowę 

mieszkaniową wielorodzinną. Do wyłożonego projektu planu wniesiono 12 uwag, w tym 7 tożsamej 

treści, które zostały rozpatrzone przez Prezydenta Suwałk. Z wniesionych uwag w całości nie 

uwzględniono 9, 2 zaś uwagi uwzględniono w części i 1 uwagę uwzględniono w całości.  Przyjęte 

w ustaleniach planu warunki zagospodarowania i realizacji inwestycji, nie naruszają uprawnień 

i interesu faktycznego właścicieli gruntów, ponieważ obecnie te tereny nie są zabudowane i we 

wcześniejszych planach miejscowych nie były przeznaczone pod zabudowę. Uchwalenie planu w 

zaproponowanym brzmieniu umożliwi rozbudowę układu komunikacyjnego i realizację zabudowy 



mieszkaniowej wielorodzinnej w tym mieszkań w ramach rządowego programu Mieszkanie Plus 

oraz zapewni właściwe kształtowanie i prowadzenie polityki przestrzennej tej części miasta.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu ulicy Franciszkańskiej                 

w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt.  6 

Informacja Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych                         

w związku z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2017 roku.  

Informacja  stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

    

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała Informację Prezydenta Miasta Suwałki                             

o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych w związku z uchwaleniem lub zmianą 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz o wydanych decyzjach                              

o naliczeniu opłaty w 2017 roku.  

 

Ad pkt.  7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.                                                                                                             

 

 Prezydent Ł. Kurzyna przypomniał, że Związek Pamięci Ofiar Obławy Augustowskiej 1945 

roku wystąpił z inicjatywą, a następnie z wnioskiem do pana Prezydenta, aby w formie pomnika 

godnie upamiętnić walkę i męczeństwo Narodu Polskiego. Z przeprowadzonych rozmów z szefami 

klubów państwo radni podjęli wspólną inicjatywę wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary 

Obławy Augustowskiej. Ksiądz Wysocki zadeklarował, że Stowarzyszenie posiada środki 

finansowe. Miasto Suwałki przyznało dotację celową z budżetu miasta 100 tys. zł. na budowę 

pomnika.  

 Radny K. Korneluk zapytał czy będzie podpisana szczegółowa  umowa z wnioskodawcami 

dotycząca realizacji tego przedsięwzięcia? Czy taka umowa z wnioskodawcą będzie ustalała kiedy 

miasto będzie  przekazywać środki i do kiedy inwestycja ma zostać zakończona? Odpowiedział                     

W. Stelmach Skarbnik Miasta, iż kolejnym etapem związanym z realizacją tego przedsięwzięcia 

będzie porozumienie zawarte przez Pana Prezydenta ze Stowarzyszeniem, które określi zasady 

przekazywania dotacji, zasady kontroli.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  



 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie wzniesienia 

pomnika. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika świętych Romualda                         

i Rocha, patronów Miasta Suwałk, w rocznicę 300-lecia nadania praw miejskich Suwałkom. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.                                                                                                             

 

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił projekt uchwały, w sprawie wzniesienia pomnika                     

św. Romualda i Rocha, rzeźby z piaskowca powstały podczas Międzynarodowego Pleneru 

Rzeźbiarskiego, które staną na głazie granitowym na rondzie u zbiegu ulic Reja i Pułaskiego. 

Posadowienie rzeźb zostanie wykonane w ramach zadań własnych Miasta Suwałki przez miejską 

jednostkę budżetową - Zarząd Dróg i Zieleni.  

Radny W. Malesiński stwierdził, iż projekt uchwały jest nieco skąpy, brak jest koncepcji                

i wizualizacji pomnika.  

Naczelnik I. Prelewicz –Ceran przedstawiła i przekazała projekt pomnika na zdjęciach. 

– Zdjęcie nr 1 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

– Zdjęcie nr 2 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Radny W. Malesiński zapytał jaki  jest szacowany koszt tego przedsięwzięcia?   Prezydent 

Ł. Kurzyna odpowiedział, że na dzień dzisiejszy  trzeba wykonać projekt techniczny ww. pomnika 

oraz koszty ustawienia, plus montaż i koszt oświetlenia. Całkowity koszt nie powinien przekroczyć 

20 tys. zł. (od 15 do 20 tys. zł.).  

Radny K. Korneluk zapytał dlaczego koszt zamontowania pomnika Obławy Augustowskiej 

jest dużo wyższy (55 tys. zł.), niż koszt ww. pomnika  św. Romualda i Rocha. Skąd  jest taka 

różnica? Przytoczył pismo Związku Pamięci Ofiar Obławy Augustowskiej 1945 z podaną wyceną. 

Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, iż nie ponosi odpowiedzialności za pismo i wykonaną 

wycenę przez Związek. Natomiast Zarząd Dróg i Zieleni rozpoczął przygotowania do ww. zadania 

i dlatego szacowana jest taka kwota.   

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie wzniesienia 

pomnika świętych Romualda i Rocha, patronów Miasta Suwałk, w rocznicę 300-lecia 

nadania praw miejskich Suwałkom. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt.  9 

Informacja z realizacji programu pn.: „Ograniczanie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta 

Suwałki” w 2017r. 

Informacja  stanowi załącznik nr 15 do protokołu.                                                                                                             

 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała Informację z realizacji programu                   

pn.: „Ograniczanie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Suwałki” w 2017r. 



Ad pkt.  10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk na 2018 

rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.                                                                                                             

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta Suwałk na 2018 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt.  11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

  

 W. Stelmach Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały, która wprowadza zmiany                         

w dochodach i wydatkach w budżecie miasta, jest to związane z przeszacowaniem i dostosowaniem 

do harmonogramu realizacji czterech podstawowych inwestycji drogowych tj. ul. Leśna,  trasa 

wschodnia, ul. Armii Krajowej i ul. Sejeńska. Wprowadzane są zadania związane z Budżetem 

Obywatelskim - zostanie uruchomiona kwota rezerwy około 2 ml zł. Wprowadzone zostaną 

zadania z ubiegłego roku, które nie zostały wykonane w terminie umożliwiającym opłacenie faktur 

dot. to zadaszenia lodowiska, oraz informatyzacji wydziału geodezji. Ponadto wprowadzone są do 

budżetu inwestycje związane z termomodernizacją obiektów  oświatowych.    

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian                      

w budżecie miasta na 2018 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt.  12                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 



 W. Stelmach Skarbnik Miasta poinformował, iż zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej są konsekwencją zmian w budżecie miasta.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian                      

w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt.  13                                                                                                                                  

Wolne wnioski.  

  Prośba  radnego Z.R. De-Mezera o zwrócenie uwagi na błędy w podstawie prawnej                            

we wszystkich projektach uchwał.    

Radny Z.R. De-Mezer  wniósł trzy zapytania i jedną  interpelację:  

1. Czy miasto będzie proponowało zmianę uchwały miejskiej w sprawie dotowania klubów 

sportowych ? Dotyczy specyficznej sytuacji jaka miała miejsce w Klubie Żeglarskim Grot                        

w roku ubiegłym, gdzie Klub poszukiwał dodatkowych środków za szczególne osiągnięcia. 

2.  Czy organ prowadzący tj. miasto Suwałki wprowadza ograniczenie korzystania z pomocy 

logopedycznej w przedszkolach,  a przenosi  ww. pomoc do Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej? Jaka jest w tej decyzji zasadność? Prośba o wskazanie wyniku finansowego.   

3. Radny przytoczył pismo firmy IDEALAN sp. z o.o. z Sokółki – wniosek o zmianę uchwały                        

w sprawie   ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których  zarządcą jest ZDiZ           

w Suwałkach.  Radny poprosił  Prezydenta Ł. Kurzynę o kilka słów komentarza.  

 

Interpelacja –  Radny  Z.R. De-Mezer wniósł  kwestie dotyczące:  

  Podwyżek wynagrodzenia  dla administracji i obsługi wszystkich jednostek 

organizacyjnych w tym  jednostek oświatowych. Radny poprosił  o podanie skutków finansowych 

takich podwyżek. Zapytał czy  miasto jako organ wykonawczy podejmie działania, bądź negocjacje  

ze Związkami Zawodowymi w kwestii zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli np.                          

w zakresie dodatku funkcyjnego - za wychowawstwo oraz dodatku dla kadry kierowniczej. 

Stwierdził, iż praca wychowawcza jest bardzo trudna w obecnym czasie i w związku z tym 

przyznanie dodatku za taką pracę na poziomie obecnym nie satysfakcjonuje i nie wynagradza 

pracy wychowawczej oraz pracy kadry kierowniczej.  

  Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że na wymienione trzy  kwestie związane z oświatą  

radny otrzyma odpowiedź na piśmie. Kolejna kwestia dot. wniosku firmy IDEALAN, który wpłynął 

do Rady Miejskiej oraz wniosku z firmy Orange,  który wpłynął do Pana Prezydenta o to aby 

samorząd podjął uchwałę w zakresie zmniejszenia stawek za zajęcie pasa drogowego 

wykorzystywanego pod budowę i utrzymanie sieci teleinformatycznych. Po przeanalizowaniu  ww. 

wniosków i zbadaniu sprawy, stawka w Suwałkach wynosi 20 zł. za metr kwadratowy  gruntu 

zajętego w ramach pasa drogowego pod sieć  telekomunikacyjną. Na tle innych miast np. Łomży, 

Białegostoku i Ełku stawki w Suwałkach nie są wygórowane.  



  Radny Z. R. De-Mezer zapytał Prezydenta Ł. Kurzynę o tryb otrzymywania i przepływu 

korespondencji (obieg dokumentów). Czy organ - czyli rada  nie naruszyła braku udzielenia  

odpowiedzi na  ww. wniosek.  

  Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, iż takie kwestie powinny być omawiane na 

spotkaniach szefów klubów z Przewodniczącym Rady Miejskiej. Natomiast z ramienia urzędu 

prezydenta zostanie przekazane stanowisko Przewodniczącemu Rady Miejskiej, jak                                           

i wnioskodawcom.  Poinformował, żeby  podjąć decyzję w tego typu sprawie należało zgromadzić 

informację  aby mieć pełny obraz sytuacji.  

  J. W. Murawko Przewodniczący Komisji przedstawił propozycję radnego Z. Koncewicza             

o wysyłanie protokołu z posiedzenia komisji drogą mailową. Wszyscy radni  wyrazili zgodę.   

 Przewodniczący zapytał również czy wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji wysłać 

ponownie projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych 

publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, 

w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział przedszkolny i placówkom                            

z terenu Miasta Suwałki, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania? Przewodniczący podkreślił, że  

jeśli nie zmieni się projekt ww. uchwały, to nie zostanie wysłana.  

 

 Radny W. Malesiński przekazał pytanie mieszkańców z ulicy Wigierskiej odnośnie 

planowanych inwestycji na terenie gdzie w chwili obecnej znajdują się garaże w „dzikiej 

zabudowie”. Czy garaże były własnością miasta?  

Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że w chwili obecnej prowadzone są prace  porządkujące 

obszar, który stanowi własność miasta (są to dwie działki). Podjęte zostały działania  aby ww. 

teren oczyścić i uporządkować (należy te garaże wyburzyć). Teren ten zostanie zagospodarowany 

zgodnie z obowiązującym planem miejscowym, zostanie wystawiony na sprzedaż. Garaże,                           

o których mowa były w większości własnością miasta, jak również osób prywatnych. Osoby te 

zrzekły się ww. garaży na rzecz miasta.  W chwili obecnej nie ma żadnego projektu inwestycyjnego, 

który by dotyczył tej ulicy.  

   

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.     

  

      

      Przewodniczący 

Komisji Finansowo–Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Józef  Wiesław Murawko 

 

 
             Protokół sporządziła:       

              

  Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej  

      Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 


